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Bestyrelsesmøde nr. 9 

Den 25. august hos Hanne McLaury (GH 27) 

Deltagere: Hanne McLaury (GH 27), Henrik Rubow (GH 28), Lis Skovbjerg 
(GH 29), Tom Steenberg (GH 54), Bjørn Dehlie (GH 9) og Gitte Larsen (GH 
12). Fraværende: Niels Christensen (GH22). 

1. Godkendelse af referat fra møde nr. 8, 2008/09 

Referatet blev godkendt 

2. Grønt udvalg 

Bestyrelsen behandlede en henvendelse om gartnernes arbejde. 

3. Teknisk udvalg 

Leverancen af lamper er endnu en gang forsinket. De vil forment-
lig først blive leveret i oktober måned. 

Alle huse med tegltage og skorsten har tilsluttet sig den foreslåede 
løsning på tagtrin. På denne baggrund har leverandøren igangsat 
fremstillingen af trinene.  

Bestyrelsen behandlede en henvendelse om regler for skorstene. 

4. Aktivitetsudvalg 

En del af det opsamlede brænde til Sankt Hans bålet blev ikke an-
vendt. Bestyrelsen vil derfor sørge for afbrænding, således at de re-
sterende bunker ikke frister til henkastning af yderligere affald. 

5.     Ad hoc udvalg 

1. Opmåling af skel mod Gl. Holtegade  
Skelpæle er nu placeret i overensstemmelse med den foretag-
ne opmåling. Der er fortsat dialog med beboerne om hegn, 
der ikke er placeret korrekt.  
2. Bænke og træer på torve 
Projektet er klar til udførelse, og de første bænke er ankom-
met til torvene og ligger klar til opsætning. Der er indgået af-
tale med Tømrermester Hvid i Holte og foreningens gartner 
LK Anlæg om en løsning, som indebærer at alle 4 torve re-
noveres på én gang. Derved skabes den samlet set bedste 
økonomi i projektet, og alle 4 hjørner i bebyggelsen får et 
løft på samme tid.  

 



 

SIDE 2 

3. Gassehaven som unik bebyggelse 
Bestyrelsen godkendte arbejdsgruppens oplæg til drøftelse på 
generalforsamlingen. Oplægget udsendes i sin helhed sam-
men med materiale til generalforsamlingen.   
4. Foreningens hjemmeside 
Den nye hjemmeside er gået i luften, og der er omdelt særlig 
information til alle beboere i den anledning. Som led i arbej-
det med den nye hjemmeside, er der indlagt mange nye in-
formationer om bebyggelsen mv., ligesom alle tidligere in-
formationer om bebyggelsen er medtaget og checket for vali-
ditet og aktualitet. Bestyrelsen opfordrer alle til at gøre flittigt 
brug af hjemmesiden. 
Bestyrelsen og arbejdsgruppen vedrørende GH som unik be-
byggelse har i fællesskab besluttet, at alle informationer, som 
tidligere var at finde i blandt andet ”Gassehave-mappe”, ”In-
formationsfolder” o. lign. fremover alene skal være på 
hjemmesiden. Derved undgås forældet og modstridende in-
formation om samme emne.  
5. Langsigtet plan for legepladser  
Som led i budgetbehandlingen på den kommende general-
forsamling vil der blive fremlagt et samlet oplæg til drøftelse. 

6. Økonomi 

Bestyrelsen godkendte regnskabet for perioden 1.7.2008 til 
30.6.2009. Bestyrelsen behandlede endvidere Budget for året 
2009/10. 

7. Kommende møder 

Bestyrelsen behandlede dagsordenen for den kommende general-
forsamling, der afholdes den 15. september. Der udsendes dagsor-
den med bilag omkring den 6. september. 

Bestyrelsen opfordrer allerede nu alle i Gassehaven til at overveje 
kandidater til ny bestyrelse. Den siddende bestyrelse, inkl. supple-
anter, har efter moden overvejelse fundet, at tiden er inde til at 
overlade bestyrelsesarbejdet til andre og genopstiller derfor ikke. 
De primære aktører i de 3 store projekter: Nye gadelamper, Tagtrin 
og Bænke på Torve, som alle nærmer sig sin afslutning, vil dog 
gerne bistå en kommende bestyrelse med færdiggørelsen af projek-
terne. Tilsvarende vil der være mulighed for at trække på den nu-
værende bestyrelse i arbejdet med Gassehaven som unik bebyggel-
se og med genopretning af legepladserne.  

8. Eventuelt 

Der var intet at bemærke. 
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